

Amazing **日本**
JAPAN

7D5N

本州 + 一天自由行

HONSHU + 1 DAY FREE & EASY

Penang ⇄ Tokyo

Tour Code: PJH-3

Golden
Destinations



Japan
日本



特別安排
SPECIAL ARRANGEMENT

- 长脚蟹无限享用
- Unlimited Long-legged Crab

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考图片



Fushimi Inari Taisha Shrine
伏见稻荷大社



Takayama Jinya
高山阵屋



Shirakawa-go
白川乡



Osaka Castle
大阪城

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Lyashi no Sato
疗愈之里



Oshino Hakkai
忍野八海



Imperial Palace
皇居



精简行程

第一天

槟城 ✈️ 中转城市 ✈️ 东京

(机上用餐)

- ☑ 乘坐通宵航班前往东京

第二天

东京

(早/午/晚)

- ☑ 皇居
- ☑ 千鸟之渊护城河
- ☑ 新宿御苑国立花园
- ☑ 阿美横商店街

第三天

东京 🚗 山梨县

(早/午/晚)

- ☑ 愈疗之里 (和服体验)
- ☑ 忍野八海
- ☑ 富士山五合目

第四天

山梨县 🚗 岐阜

(早/午/晚)

- ☑ 白川乡合掌村
- ☑ 三之町古街道
- ☑ 高山阵屋

第五天

岐阜 🚗 京都 🚗 大阪

(早/午/晚)

- ☑ 伏见稻荷大社
- ☑ 醍醐寺
- ☑ 大阪城 (外观)

第六天

大阪

(早/-/-)

- ☑ 全天自由行

第七天

大阪 ✈️ 中转城市 ✈️ 槟城

(早/机上用餐)

- ☑ 送往机场



✓ 5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

风味餐：

- ★ 日式套餐
- ★ 日式烧烤
- ★ 天妇罗
- ★ 寿司
- ★ 拉面
- ★ 居酒屋
- ★ 长脚蟹自助餐



酒店住宿 (5 晚)

- ✓ Tmark 城酒店-东京大森 或同级 x1 晚
- ✓ 富士美花度假村 或同级 x1 晚
- ✓ 岐阜大酒店 或同级 x1 晚
- ✓ 海湾海鸥酒店或同级 x2 晚

观光景点：

大阪

- ◆ **大阪城** - 位于大阪市中央区，是一座著名的地标，在日本安土桃山时代的16世纪统一中发挥了重要作用。

京都

- ◆ **伏见稻荷大社** - 因其数千个朱红色鸟居而著名，景点包括蜿蜒穿过神圣稻荷山的树木丛的小径，该山海拔233米，属于神社的一部分。

岐阜

- ◆ **白川乡** - 是日本岐阜县大野区的一个村庄，以白川乡而闻名，这是一个小而传统的村庄，展示了合掌造建筑风格。与富山南砺市的五箇山一起，是联合国教科文组织的世界遗产。
- ◆ **高山阵屋** - 是江户时代飞驒国的大观所（1692-1871年），位于岐阜县高山市八剑町。自1929年以来，作为国家历史遗址受到认可和保护。

山梨县

- ◆ **“疗愈之里”** - 曾经是靠近西湖的一个农村，在1966年的一场台风中被毁，如今它是一个露天博物馆和手工艺村。重建的传统茅草屋提供了了解当地文化的机会，让游客体验和购买手工艺品。
- ◆ **忍野八海** - 由日本山梨县忍野的八个泉组成。这些泉水来自富士山的含水层，是日本的天然地标，是富士山世界遗产地的一部分，也是山梨县的重要旅游胜地。

东京

- ◆ **皇居** - 现在的皇居位于曾经的江户城址，是东京市中心一个由护城河和巨大石墙环绕的大型公园区，距离东京站仅有短暂的步行路程。这里是日本天皇家族的住所。
- ◆ **千鸟谷濠** - 沿着皇居护城河的700米长的绿意盎然的步行道，是东京赏樱的热门地点之一。
- ◆ **阿美横商店街** - 该地区提供多种产品，包括新鲜海鲜、服装、鞋类、包包、化妆品、电子产品、零食和纪念品。尤其以其新鲜海鲜市场而闻名。

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Chidorigafuchi Moat
千鸟谷濠



Ameyoko Shopping District
阿美横商店街



Mount Fuji 5th station
富士山五合目



SCHEDULE

D1

PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ TOKYO (MOB)

- ☑️ Overnight flight to Tokyo

D2

TOKYO (B/L/D)

- ☑️ Imperial Palace
- ☑️ Chidorigafuchi Moat
- ☑️ Shinjuku Gyoen National Garden
- ☑️ Ameyoko Shopping District

D3

TOKYO 🚗 YAMANASHI (B/L/D)

- ☑️ Iyashi no Sato (Kimono experience)
- ☑️ Oshino Hakkai
- ☑️ Mount Fuji 5th station

D4

YAMANASHI 🚗 GIFU (B/L/D)

- ☑️ Shirakawa-go
- ☑️ Sannomachi Old Street
- ☑️ Takayama Jinya

D5

GIFU 🚗 KYOTO 🚗 OSAKA (B/L/D)

- ☑️ Fushimi Inari Taisha Shrine
- ☑️ Daigo-ji
- ☑️ Osaka Castle (Exterior view)

D6

OSAKA (B/-/-)

- ☑️ Free & Easy

D7

OSAKA ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (B/MOB)

- ☑️ Transfer to airport



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisines:

- ★ Japanese Set Meal
- ★ Tempura
- ★ Ramen
- ★ Long-legged Crab Buffet
- ★ Japanese BBQ
- ★ Sushi
- ★ Izakaya

TOURIST ATTRACTIONS:

OSAKA

- ◆ **Osaka Castle** - Located in Chūō-ku, Osaka, Japan, is a renowned landmark that played a significant role in Japan's 16th-century unification during the Azuchi-Momoyama period.

KYOTO

- ◆ **Fushimi Inari Taisha Shrine** - Famous for its thousands of vermilion torii gates, the site features trails that wind through the wooded forest of sacred Mount Inari, standing at 233 meters and part of the shrine grounds.

GIFU

- ◆ **Shirakawa-go** - A village in Ōno District, Gifu Prefecture, Japan, renowned for Shirakawa-gō—a small, traditional village featuring gasshō-zukuri architecture. Alongside Gokayama in Nanto, Toyama, it is a UNESCO World Heritage Site.
- ◆ **Takayama Jinya** - An Edo period Daikansho for Hida Province (1692-1871), located in Hachiken-machi, Takayama, Gifu Prefecture. Recognized and protected as a National Historic Site since 1929.

YAMANASHI

- ◆ **Iyashi no Sato** - It was once a farming village near Lake Saiko destroyed by a typhoon in 1966, now stands as an open-air museum and craft village. The reconstructed traditional thatched-roof houses provide a glimpse into local culture, allowing visitors to experience and purchase handmade crafts.
- ◆ **Oshino Hakkai** - Comprises eight springs in Oshino, Yamanashi, Japan. Sourced from Mount Fuji's aquifer, these springs are a Natural Monument of Japan, integral to the Mount Fuji World Heritage Site, and a key tourist attraction in Yamanashi Prefecture.

TOKYO

- ◆ **Imperial Palace** - The current Imperial Palace is located on the former site of Edo Castle, a large park area surrounded by moats and massive stone walls in the center of Tokyo, a short walk from Tokyo Station. It is the residence of Japan's Imperial Family.
- ◆ **Chidorigafuchi Moat** - A 700-meter-long lush green walkway along the moat of the Imperial Palace, and one of the top spots in Tokyo for viewing cherry blossoms.
- ◆ **Ameyoko Shopping District** - The district offers a diverse range of products including fresh seafood, clothing, shoes, bags, cosmetics, electronics, snacks, and souvenirs. It's particularly renowned for its fresh seafood markets.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ T-mark omori Hotel or similar × 1 Night
- ✓ Fuji Mihana Hotel or similar × 1 Night
- ✓ Gifu Grand Hotel or similar × 1 Night
- ✓ Hotel Baygulls or similar × 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过25公斤。
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 737-800		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: